
گروه انرژي: پرمصرف ها طبق مصوبه دولت نه تنها شامل افزایش 
هفت درصدي بهاي آب و برق از ابتداي اردیبهشــت ماه شده اند 
بلکه از اول خرداد ماه نیز علاوه بر آن هفت درصد، 16 درصد به 
بهاي آب و برقشان اضافه خواهد شد. به این ترتیب پرمصرف ها 
23 درصد افزایش تعرفه خواهند داشت و قبوض برق و آب آن ها 

نیز ماهانه صادر مي شود.
بــه گزارش خبرگزاري فارس، پس از اینکه نمایندگان مجلس 
افزایش تعرفه برق مشــترکان کم مصرف و پرمصرف ها از اول 
خرداد را قانوني ندانســته و به برخي از بندهاي آن ایراداتي وارد 
کرده بودند، هیات وزیران اصاحاتي را در برخي بندهاي آن انجام 
و مجددا از روز چهار شنبه ۹8/۳/۱ این تعرفه هاي جدید اعمال 
مي شــود و تعرفه برق مشــترکاني که الگوي مصرف را رعایت 

نکنند، از خرداد تا شهریور ۲۳ درصد رشد خواهد داشت.
بنابراین گزارش، هیات وزیران در جلسه ۲۲ اردیبهشت ۱۳۹8 
به پیشــنهاد معاونت حقوقي رییس جمهور و وزارت نیرو برخي 
از بندهــاي مصوبــه هیات وزیران را اصاح و اعام کرد که هر 
گونه افزایش قیمت برق مشروط بر اینکه از قیمت تمام  شده در 

سال مربوط تجاوز نکند.
همچنین در این اصاحیه مقرر شــد صورت حساب  بهاي برق 
ماه  هاي گرم در مناطق گرمســیر )۱(، )۲(، )۳( و )۴( به ترتیب 
براي مشترکین خانگي با سطح مصرف ماهانه کمتر از )۳000(، 

)۲000(، )۱000( و )۴00( کیلو وات ساعت اضافه شود.
با این اصاحیه مشخص شد تا از اول خرداد تعرفه برق مشترکان 
عادي ۷ درصد و مشترکان پرمصرف از اول خرداد تا شهریور ماه 
۱۶ درصد )در مجموع ۲۳ درصد( به شــرط اینکه از قیمت تمام 

شده در سال بالاتر نرود اعمال شود.
همچنین رشد ۷ درصدي تعرفه برق مشترکان کم مصرف نیز 

از اردیبهشت ماه در حال اعمال شدن است.
بحران برق در سال گذشته، همه بخش هاي کشور و به خصوص 

بخش هاي تولیدي را تحت تاثیر قرار داد و به همین دلیل مسئولان 
وزرات نیرو از همان موقع به فکر پیشگیري بحران در سال آتي 
افتادند و خروجي آن" برنامه 0۹8 " بود. به گفته متولي  زاده مدیر 
عامل توانیر، در این طرح برنامه  هاي متنوعي براي گذر از پیک 
تابستان دیده شده که مهم ترین آن ها "اصاح تعرفه مشترکین 
پرمصرف" و به میزان ۱۵00 مگاوات است. از دیگر برنامه  هاي 
وزارت نیرو می توان به تغییر ساعت کار ادارات، تعویض تعویض 
۱0 میلیون لامپ فلورســنت ادارات، ســرویس کولرهاي آبي 
به تعداد پنج میلیون عدد و اجباري کردن همکاري دوســاعته 

ایستگاه هاي CNG اشاره کرد.

قاسم ساعدي، عضو کمیسیون انرژي مجلس شوراي اسامي در 
گفت و گو با باشــگاه خبرنگاران جوان، درباره آخرین وضعیت 
افزایش تعرفه برق مشترکان پرمصرف اظهار کرد: با توجه به آنکه 
کمیسیون انرژي مخالف افزایش تعرفه برق به ویژه در مناطق 
گرمسیري است، از این رو تذکرات لازم در این خصوص به وزیر 
نیرو داده شده است.ساعدي درباره اینکه آیا طبق مصوبه هیئت 
وزیران افزایش تعرفه ۲۳ درصدي مشــترکان پرمصرف برق از 
اول خرداد تا پایان شــهریور اجرایي مي شــود، بیان کرد: در همه 
مناطق قشــر کم درآمد از این مصوبه اســتثنا هستند که بخش 
نامــه جدیــد را باید وزارت نیرو اعام کند، مصوبه هیئت وزیران 

مبني بر افزایش ۲۳ درصدي تعرفه قبل از تصمیم نمایندگان در 
کمیسیون انرژي بوده است که پس از احضار وزیر نیرو و مطرح 
کردن دلایل خاص این استثنا به سبب وضعیت کنوني جامعه، 

وزیر نیرو متقاعد شدن که بخش نامه استثنایي را اباغ کنند.
تعرفه هاي آب و برق باید واقعي شوند  �

در این راســتا، علیرضا دائمي - کارشناس انرژي و معاون سابق 
برنامه ریزي و امور اقتصادي وزارت نیرو - در گفت وگو با ایسنا 
بــا تاکیــد بر این که اصاح تعرفه هــاي آب و برق یک فرآیند 
ضروري اســت، توضیح داد: هرچقدر اجراي این فرآیند دیرتر 
انجام شود، به مصرف کننده این عامت داده مي شود که میزان 
مصرف را افزایش دهد. درحالي که در شــرایط فعلي با توجه به 
شــرایط آب و هوایي کشــور مصرف انرژي به این صورت اصاً 

به صاح نیست.
وي بر لزوم اصاح تعرفه ها و حرکت به سمت قیمت هاي واقعي 
تاکید کرد و گفت: تعرفه ها باید طوري اصاح شوند که قیمت ها 

به تدریج به قیمت هاي واقعي نزدیک شوند.
اصلاح تعرفه داراي دو بعد اقتصادي و اجتماعي است  �

این کارشناس حوزه انرژي با اشاره به رعایت سبد درآمدي مردم 
و توجه به مباحث اجتماعي اظهار کرد: ســوي دیگر این ماجرا 
این اســت که اصاح تعرفه ها بدون رعایت سبد درآمدي مردم 
و بدون توجه به مباحث اجتماعي قابل قبول نیســت. به عبارت 
دیگر اصاح تعرفه یک امر فقط اقتصادي نیســت و یک سوي 
دیگر آن اجتماعي اســت و باید به مؤلفه اجتماعي آن بیش تر 
توجه شود تا جامعه راغب باشد، همچین اتفاقي رخ دهد. در این 

صورت مشارکت لازم را خواهد داشت.
دائمي در پایان با بیان این که بخشي از درآمدهاي کشور صرف 
هزینه هاي مصارف آب و برق مي شود، توضیح داد: این درحالي 
است که پرمصرف ها از این یارانه استفاده مي کنند در صورتي که 
مردم عادي جامعه از این یارانه استفاده نمي کنند. به نظر من حتماً 
باید گام هایي در این جهت برداشته شود که یارانه هاي پنهاني که 
به اقشار خاص داده شود به یارانه هاي واقعي تبدیل شود تا اقشار 
آسیب پذیر بتوانند از آن استفاده کنند. در بسیاري از نقاط دنیا این 
برنامه ها انجام شــده است و الگوهایي وجود دارد که مي تواند با 

رعایت مباحث اجتماعي این اصاح را انجام دهد.

طبق مصوبه وزارت نیرو صورت گرفت؛

آغاز افزایش تعرفه  پرمصرف ها 

با وجود آنکه پیش بینی می شــد ثبت تلفن 
همراه در قالب گوشــی مسافری با کد ملی 
عمری نداشــته باشــد این روال تا اطاع 
ثانوی تمدید شــد.در ایــن رابطه ابراهیم 
درســتی  رئیس اتحادیه تلفن همراه - به 
ایســنا گفت: در جلســه هفته جاری که با 

حضور وزیر کشــور و دیگر افراد مرتبط با 
حوزه بازار تلفن همراه برگزار شــد، با تکیه 
بر توضیحات کارشناســی در زمینه واردات 
و تأمین نیاز بازار، مقرر شد تا اطاع ثانوی 
عرضه و ثبت رجیستری تلفن همراه به روال 
گذشته ادامه یابد.وی ادامه داد: این تصمیم 

در حالی اجرایی خواهد شــد که در صورت 
تأمیــن نیاز بازار از ســوی واردکنندگان و 
شــرکت های تجاری، روال گذشــته کنار 
گذاشــته خواهد شد و تصمیم جدیدی در 
رابطــه با بازار تلفن همراه و ثبت گوشــی 

اتخاذ می شود.

رضا باکری دبیر انجمن صنایع لبنی گفت: 
با وجود درخواست کارخانه های لبنی مبنی 
بــر افزایش قیمت محصــولات، تا کنون 
قیمت هیچ یک از اقام تغییری نداشــته 
است.وی در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران 
جــوان، از ثبات قیمت محصولات لبنی در 

بــازار خبر داد و گفت: اگرچه کارخانه های 
لبنی و دامداران درخواست افزایش قیمت 
و بررسی بهای تمام شده فرآورده های لبنی 
و شیرخام را به ستاد تنظیم بازار دادند، اما 
تاکنــون قیمت هیچ از یک اقام تغییری 
نداشــته اســت.وی ادامه داد: با توجه به 

افزایش بهای تمام شــده شیرخام، انجمن 
طبق بهای تمام شــده محصولات لبنی و 
نامه دامداران از ســتاد تنظیم بازار خواست 
تا به هر میزانی که به نرخ شیرخام افزوده 
می شــود، قیمت محصولات لبنی افزایش 

یابد.

تا اطلاع ثانوی واردات گوشی مسافری بلامانع ماندثبات نرخ محصولات لبنی در بازار اصناف=
www.tejaratonline.ir
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اردشــیر دادرس رئیس انجمن جایگاه داران ســي. ان.جي 
کشور گفت: در حال حاضر فقط قیمت سوخت سي. ان.جي 
افزایش پیدا کرده وامید مي رود بسته هاي حمایتي به جهت 
انگیزش بیشــتر ناوگان حمل و نقل عمومي و تاکســي هاي 
دوگانه ســوز در دســتور کار دولت قرار گیرد.وي در گفتگو با 
رادیو افزود: قرار بر این بود که در کنار افزایش قیمت سي. ان. 
جي سهمیه بندي بنزین به عنوان کارت سوخت و همچنین 
افزایش ال.پي.جي در حوزه حمل و نقل جدا وبه تناسب قیمت 
بنزین این افزایش هم در حوزه ال.پي.جي اعمال شود.وي در 
ادامه افزود: موضوع مزبور به جهت افزایش ضرایب ایمني، 
اســتاندارد سازي و هوشمندسازي جایگاه هاي سي. ان.جي 

در سراسر کشور اعمال مي شود.

سامانه بومی بالابری درستگاه حفاری دریایی 
راه اندازی شد

بــراي نخســتین بــار در صنعت حفاري کشــور، ســامانه 
بومي ســازي شــده بالابري )JACKING( دستگاه حفاري 
دریایــي شــهید مدرس راه اندازي شــد و در مدار عملیات 
قرار گرفت.به گزارش شــرکت ملي نفت ایران،  سید عبداله 
موســوي مدیرعامل شــرکت ملي حفاري ایران گفت: این 
کار در راســتاي خودکفایي، خوداتکایي، برنامه هاي اقتصاد 
مقاومتــي و تکیــه برتوانمندي داخلي و در نتیجه هم افزایي 
و همگرایي حاصل و متخصصان شرکت ملي حفاري ایران 
نشان دادند که هیچ محدودیتي نمي تواند روند توسعه صنعت 

نفت و صنعت حفاري در ایران را متوقف کند.

زمان یازدهمین عرضه نفت 
در بورس انرژي مشخص شد

امیر حســین تبیانیان، نماینده شــرکت ملي نفت ایران در 
بورس انرژي در گفت و گو با باشــگاه خبرنگاران جوان، به 
معاملــه روز گذشــته نفت در بــورس انرژي اظهار کرد: روز 
گذشــته بورس انرژي شــاهد اولین عرضه نفت خام سبک 
در ســال ۹8 بود که این مزایده بدون مشــتري خاتمه یافت، 
عدم وجود مشــتري براي خرید نفت در بورس، طبق روال 
معامات در ســطح بین الملل آن هم در حوزه نفت کاما 
طبیعي است.وي گفت: دومین مرحله عرضه نفت سنگین در 
رینگ بین المللي بورس انرژي ســه شنبه هفته آینده انجام 
مي شــود، این عرضه ها روند خوبي را طي کرده و امیدواریم 
نفت در بورس به عنوان بهترین معامات بورسي در امسال 

انتخاب شود.

نفت و نيرو

افزایش تولید خوراک صنعت پتروشیمي دردست اجرا119پروژه گازرساني در آذربایجان غربيتوسعه خدمات غیرحضوري برق تهران
حســین صبوري مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروي برق تهران بزرگ، از توســعه خدمات 
الکترونیک به منظور کاهش مراجعه حضوري 
شهروندان پایتخت به مناطق برق و دسترسي 
آسان به خدمات خبر داد.به گزارش ایسنا،وي 

یکي از مهم ترین برنامه هاي اجرا شده در راستاي دستیابي به اهداف دولت 
الکترونیــک را، راه انــدازي میز خدمت در ۲۲ منطقه ارائه دهنده خدمات 
به شــهروندان پایتخت دانســت و افزود: این اقدام به منظور حفظ حقوق 
شهروندي و ارائه خدمات به موقع، سریع و آسان به ارباب رجوع و همچنین 
ارتقاي رضایت مندي آنان از عملکرد این دستگاه اجرایي، صورت گرفته 
است.وي ادامه داد: در این روش، نیازي به مراجعه حضوري مشترکان به 
هیچ یک از مناطق این شرکت نبوده و تمامي مدارک مورد نیاز، در محل 

متقاضي توسط نمایندگان این شرکت، دریافت مي شود.

حسن منتظرتربتي، مدیرعامل شرکت ملي 
گاز ایران از افتتاح و آغاز عملیات اجرایي ۱۱۹ 
پروژه گازرساني در استان آذربایجان غربي با 
هزینه اي بیش از ۶۲ میلیارد تومان هم زمان 
با ســفر رئیس جمهوري به این استان خبر 

داد و گفت: این پروژه ها شامل افتتاح و آغاز عملیات اجرایي گازرساني 
به ۳۴ روستا، ۶۹ واحد صنعتي، ۱۴ ایستگاه تقلیل فشار و دو شهرک 
صنعتي اســت که دســتور افتتاح، به صورت ویدئوکنفرانس از سوي 
رئیس جمهوري صادر شد.وي با بیان اینکه اجراي این طرح سبب شد 
از ۳۴ پروژه گازرساني روستایي، ۱۱روستا به شبکه گاز طبیعي متصل 
شــوند، افزود: ضریب نفوذ گازرســاني روستایي در استان آذربایجان 
غربي به ۶۶ درصد رسید.وي، ضریب نفوذ گازرساني شهري در استان 

آذربایجان غربي را ۹۹.۴ درصد اعام کرد.

بهزاد محمدي مدیر عامل شرکت ملي 
صنایع پتروشیمي بعد از بازدید از طرح 
پتروپالایش کنگان، با اشــاره به اینکه 
این طرح یکي از بزرگترین طرح هاي 
تامین خوراک صنعت پتروشیمي است 

اظهار کرد: براي این ۶ طرح تامین خوراک، 8.۳ میلیارد دلار 
سرمایه گذاري انجام شده است که بعد از بهره برداري معادل 
۱۵ میلیون تن به ظرفیت خوراک صنعت پتروشــیمي اضافه 
مي شــود که ســهم پتروپالایش کنگان از این میزان افزایش 
،ظرفیــت خوراک ۳.۵ میلیون تن اســت.به گزارش نیپنا وي 
تصریــح کــرد : با بهره برداري از این۶ طرح ،افزایش ظرفیت 
خوراک بســیار قابل توجه خواهد بود که در پایین دســت آن 

طرح هاي مختلف پتروشیمي ایجاد خواهد شد .

گروه اصناف: حســین شیزاد معاون وزیر جهادکشاورزی گفت: 
به دلیل تجربه های قبلی هیچ چیز ما را در شرایط بحران غافگیر 
نخواهد کرد و این موضوع در ســتاد اقتصادی کشــور از اهمیت 

بالایی برخوردار است.
معاون وزیرجهادکشاورزی و مدیرعامل سازمان مرکزی تعاون 
روستایی ایران در گفت وگو با  ایلنا درباره آمادگی کشور برای 
مقابله با شرایط بحران در بخش کشاورزی و غذا، اظهار کرد: 
درحــال حاضر ما شــرایط تــاب آوری برای گذر از هر بحرانی 
را داریم. وی تاکید کرد: ذخایر راهبری کالاهای اساســی ما 
وضعیت مطلوبی دارد و نگرانی در بخش تامین کالاهای اساسی 
وجــود ندارد. به گفته شــیرزاد؛  در حال حاضر با میزان کالای 
اساســی ذخیره شــده در انبارها حداقل تا ۶ ماه بدون حتی یک 
کیلوگرم واردات دوام خواهیم آورد، ضمن اینکه ذخایر انبارها 
دائم در حال نو شدن هستند. وی تولید محصولات کشاورزی 
و غذا در داخل کشــور را بســیار مطلوب ارزیابی کرد و افزود: 
امسال تولید گندم در کشور در سطح بسیار مناسبی قرار دارد و 
بار دیگر خودکفایی در تولید این کالای اساسی تکرار می  شود. 
شــیرزاد ادامه داد: در پی بارندگی های اخیر مراتع ما شــرایط 
بســیاری خوبی دارند به نحوی که در ۱۵ ســال گذشته بی نظر 
اســت و این به معنی تامین علوفه مورد نیاز دام ها برای تولید 

شیر و گوشت در سطح مناسب است.
معاون وزیرجهادکشــاورزی با اشاره به شکل گیری بازار تهاتر 
مرزی با کشــورهای منطقه،  این امر را راهکاری برای تامین 

بخشی از نیاز کالاهای اساسی کشور دانست.
 شــیرزاد با تاکید بر اینکه در همین شــرایط نیز بســیاری از 

کشورها با ما تبادلات تجاری بالایی دارند، افزود: ما همچنان 
با کشــورهای آمریکای لاتین، روســیه، اوکراین و کشورهای 
آســیای میانه ارتباط خوبی داریــم و مراودات تجاری با آن ها 

بر قرار است.
مدیرعامل سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران در پاسخ به این 
پرسش که علی رغم فراوانی کالاهای اساسی چرا شاهد افزایش 

نجومی قیمت ها هستیم، گفت: نظام توزیع کشور مشکل دارد، 
شبکه مویرگی توزیع همراه با شبکه اقتصاد کان کشور نیست 

و این موضوع یکی از دلایل گرانی است.
شیرزاد افزایش هزینه های سربار را دلیل دیگر افزایش قیمت 
کالاهای اساســی برشــمرد و افزود: در شرایط فعلی افزایش 
هزینه های ســربار طبیعی اســت، به طور مثال، هزینه دموراژ 

و بیمــه در بخــش حمل و نقل دریایی برای کشــور بالا رفته 
است.

وی اضافه کرد: بیمه حمل و نقل کشــتی به طور متعارف نیم 
درصد است، اما اکنون برای کشور ما به ۷ تا 8 درصد افزایش 

یافته است.
معاون وزیر جهادکشاورزی یادآور شد: هر چند در تولید و تامین 
کالاهای اساسی با مشکاتی رو به رو هستم، اما شرایط سامت 
مردم نشــان می دهد کشــور ما کشاورزی قدرتمندی دارد که 

غذای سالم و کافی برای جامعه تولید می کند.
 شیرزاد در پایان تاکید کرد: در ۴0 سال گذشته تولید محصولات 
در بخش کشاورزی کشور از ۳0 میلیون تن به ۱۵0 میلیون تن 
افزایش یافته اســت و این اتفاق به معنی توانمندی بالای این 

بخش برای حفظ امینت غذایی کشور در هر شرایطی است.
پیش از این اسماعیل اسفندیاری پور مشاور وزیر و مجری 
طرح گندم از خرید حدود ۱.۷ میلیون تن گندم مازاد بر نیاز 
کشــاورزان خبر داده بود  و به گفته وی : این میزان خرید 
در مدت مشــابه ســال گذشته حدود ۱.۳ میلیون تن بوده 
است.اسفندیاری پور ابراز امیدواری کرد که با مراقبت هایی 
که در ایام باقیمانده از فصل زراعی و برداشــت از مزارع 
گندم بویژه مزارع بذری انجام خواهد شــد، مشــکلی در 
تولید پیش بینی شــده و خرید گندم نداشــته باشیم.وی در 
تصریــح کرد: معاونین بهبود تولیــدات گیاهی و مدیران 
زراعــت تــاش کنند برنامه تولید بذر گندم و جو اســتان 
بر اســاس برنامه اباغی در طبقات پرورش ۳، مادری و 

گواهی شده محقق گردد.

معاون وزیر جهادکشاورزی مطرح کرد؛

ذخایر راهبردی کالاهای اساسی در وضعیت مطلوب بی نیازی کشور به واردات انواع پوشک بچه
افسانه محرابی مدیر کل دفتر صنایع نساجی و پوشاک گفت: خط 
تولید پوشینه بزرگسال شورتی با ظرفیت ۷۵00 تن در مرداد امسال 
به بهره برداری می رســد. این شــرکت یکی از بزرگترین واحد های 
تولید کننده پوشک بچه پوشینه بزرگسال و نوار بهداشتی است که 
در شرایط تحریم اقدام به خرید و راه اندازی یک خط تولید پوشک 
بچه شورتی با ظرفیت اسمی ۷ هزار تن در سال با تکنولوژی پیشرفته 
از کشور ایتالیا کرده است.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان،وی 
افزود: با راه اندازی ماشــین آلات پوشــک بچه شورتی در واقع نیاز 
کشور به واردات انواع پوشک بچه در کلیه سایز ها تامین و در صورت 

تامین به موقع ارز مواد اولیه آن ضرورتی به واردات آن نیست.

افُت ۴0 درصدی فروش زولبیا و بامیه
 نسبت

 به سال گذشته
علی بهره مند رئیس اتحادیه دارندگان شــیرینی فروشی، قنادی در 
گفت وگو با باشــگاه خبرنگاران جوان، درباره بازار شــیرینی گفت: 
خرید و فروش زولبیا و بامیه نسبت به سال گذشته ۴0 درصد افُت 
داشــته اســت.وی با اشاره به اینکه خرید شــیرینی در ماه مبارک 
رمضان کمترشــده اســت اظهار کرد: امسال بازار زولبیا و بامیه بازار 
آرامی را تجربه کرد و نســبت به ســال گذشته از نظر تقاضا کاهش 
داشته است.بهره مند در ادامه از قیمت نرخ های مصوب شیرینی در 
سال گذشته گفت: شیرینی تر ۲۶ هزار تومان، شیرینی دانمارکی ۲۱ 
هزار تومان، شــیرینی زبان ۲۱ هزار و ۵00 تومان، شــیرینی پاپیون 
۲۱ هزار و ۵00 تومان، شــیرینی برنجی ۲۱ هزار و ۵00 تومان و 

کیک یزدی ۱۵ هزار تومان مشخص شده است.

ملخ های صحرایی وارد مزارع و باغات شدند
محمدرضا میر سخنگوی سازمان حفظ نباتات کشور گفت: ملخ های 
صحرایی به تعدادی از باغات مرکبات استان هرمزگان و مزارع دیم 
اســتان سیســتان و بلوچستان ورود پیدا کرده اند.وی در گفت وگو با 
ایلنــا، گفــت: ؛ با اولین گزارش از ورود ملخ های صحرایی به باغات 
مرکبات هرمزگان تعداد هواپیمای ســم پاش به دو فروند افزایش 
یافت تا از ادامه نفوذ آن جلوگیری شــود.وی گفت: دبیر کمیســیون 
مبارزه با ملخ های صحرایی " ســواک" جمعه به ایران می آید تا به 
بررسی مجدد حضور و مبارزه با ملخ های صحرایی در کشور بپردازد.
وی ادامه داد: سطح مبارزه با این آفت در 8 استان جنوبی کشور به 

بیش از ۳00 هزار هکتار رسیده است.

اصناف و كشاورزی

در ماه های گذشــته روند افزایش قیمت شــکر برخاف آنچه 
ســتاد تنظیم بازار مصوب کرده بود، بازار را با مشکاتی مواجه 
کرد و در این میان در مقاطعی شایعاتی نیز مبنی بر کمبود این 
محصول در بازار شنیده شد. البته در این باره مسئولان دولتی و 
بخش خصوصی شفاف سازی و اعام کردند که هیچ کمبودی 
از نظر موجودی شکر در بازار و همچنین ذخایر استراتژیک این 

محصول وجود ندارد.در همین رابطه درباره جدیدترین وضعیت 
قیمت ها و ذخایر شکر بهمن دانایی دبیر انجمن صنفی صنایع 
قند و شــکر  به ایســنا گفت: نه تنها هیچ کمبودی در زمینه 
شــکر نداریم، بلکه بخش خصوصی اســفند ماه ســال گذشته 
800 هــزار تن شــکر ثبت ســفارش کرده بــود که واردات آن 

آغاز شده است.

حســین علی عبدالحی معاون توســعه آبزی پروری ســازمان 
شــیات ایران با بیان این مطلب گفت: ۶0 درصد تخم چشــم 
زده مــورد نیــاز برای تولید قزل آلا بالغ بر ۲00 تا ۳00 میلیون 
عدد از کشور های مختلف مانند فرانسه، ایتالیا و دانمارک وارد 
می شــود.به گزارش وزارت جهاد کشاورزی؛ وی واردات تخم 
چشــم زده را یکی از مشــکات در حوزه تولید و پرورش ماهی 

قزل آلا عنوان کرد و اظهار داشت: تخم چشم زده تا کنون جزو 
یکی از نهاده های اساســی بوده و با ارز دولتی وارد شــده است.
وی افــزود: هــر چند قیمت نهاده تخم چشــم زده، در مجموع 
هزینه های تولید ماهی قزل آلا عدد بالایی را به خود اختصاص 
نمی دهــد، امــا در افزایش قیمت این محصول در بازار مصرف 

بی تاثیر هم نیست.

تولید ۴0 درصدی تخم چشم زده ماهی قزل آلا در کشور۸00 هزار تن شکر در راه است


